
                                                     Ještě pořád málo?

UPOZORNĚNÍ: Toto čtení není pro každého. Patříte-li mezi ty, kteří svou existenci 
zasvětili vydělávání peněz, budování majetku, shromažďování čehokoliv za jakýmkoliv 
účelem, sezení u televize, přemýšlením nad tím, jestli budu mít zítra práci a především 
mezi ty, kteří celý svůj život a veškeré úsilí dobrovolně a hrdě věnují svým pánům, 
přestaňte číst – mohlo by vás to znepokojit, pobouřit a možná i zpochybnit vaše niterné 
přesvědčení o tom, jaký svět je, jak má fungovat a jakou roli v něm hrajete právě vy. 

     Místo toho, abychom byli vedeni k sounáležitosti a úctě ke všemu živému, jsme celý 
život vybízeni k soutěživosti, která vede k nadřazenosti, pýše a v konečném důsledku ke 
krutosti a bezcitnosti, což jsou stavební kameny tohoto lidského světa. I když se nám 
zločinci a psychopati provozující tento prastarý a odporný systém snaží prostřednictvím 
svých politických loutek všemožně vnutit přesvědčení, že tak je to správně a jinak to 
fungovat nemůže, buďte si jisti, že lžou, a lžou pořád a v každém směru a není tudíž 
divu, že se z nich za tu neskutečně dlouhou dobu oblbování stali opravdoví mistři 
fabulace. My lidé máme na rozdíl od všech ostatních živočichů na této planetě jednu 
podstatnou výhodu, a tou je možnost volby. Nikdo se tedy nemůže schovávat za 
rozhodnutí kohokoliv a nemůže se zbavit odpovědnosti za své bytí.                        
 
    Vesmír je živý organismus a Země je jeho součástí, která cítí, vytváří emoce a učí se. 
Vesmír je velmi mladý, možná v prenatálním věku, tedy aspoň podle závěrů ,,vědců“, 
kteří nám tvrdí, že se rozpíná – roste, a to s narůstající rychlostí, což, jak jedním dechem
dodávají, není normální.  Ano? Není? Opravdu? Na tak nepatrném a bezvýznamném 
kousku něčeho ponořeného do nekonečna na čem rostou lidi, byl učiněn závěr? Lidi, 
kteří věří jen tomu, co je vidět, co si mohou osahat, zvážit a změřit? A když se bavíme 
o ,,vidět“, tak mám na mysli vidění srovnatelné s viděním skrze matné a špinavé sklo. 
Celé dějiny nám pořád někdo říká, jak se věci mají a ostatní bučí radostí, že to za ně 
konečně někdo ,,definoval a rozhodl“. My ale nevíme nic z toho, co vedlo ke vzniku 
všeho. Neznáme ani pravidla téhle hry na existenci, nevíme proč jsme tady, jaký je náš 
smysl bytí, jak to má či nemá fungovat, tak jak můžeme cokoliv posuzovat? To, že si 
dokážeme najít jakýkoliv smysl toho či onoho, neznamená, že je to správně, tak proč 
jsou ve všem ta dogmata?  Takhle k tomu přistupovat nelze, ale bohužel jak vidno, 
evidentně se to děje. Jak velké zorné pole vidíme ostře? Zkuste si to. Ano, je to jen malý 
bod a vše kolem něj je vždy rozmazané a my nemůžeme vědět, jestli je obraz v tomto 
periferním poli stejně detailní, jako ten v zorném, a to se bavíme o jednom z nejsilnějších
smyslů, který využíváme. Vidíme, slyšíme a cítíme, ale jen velmi omezeně a nepřesně, a
přitom se ve svých soudech neustále opíráme o tyto nedokonalé smysly. Proč o tom 
píši? Pokud každý vidí ostře a detailně jen nepatrný kousek všeho, zbývá tady ohromný 
prostor, kde je jen náznak, což vede k možnosti, že to vše je jen projev virtuální reality, 
kterou si sami vytváříme skrze vibrace, které náš mozek dekóduje na námi vnímaný 3D 
obraz. Možná byla vytvořena proto, aby její tvůrce mohl pocítit tento způsob bytí – my 
jsme jen jeho receptory a náš úkol je mu poskytovat veškeré námi vytvořené emoce a 
pocity. Vyvstává tady otázka. Kdo nebo co produkuje vibrace? Je to samotný tvůrce 
nebo něco mimo něj? Je vše předem dané? Kdyby bylo, pozbyl by celý záměr smysl, 
protože všechny takto vzniklé příčiny a důsledky, by pro něj byly očekávané, bez emocí 
a pocitů - tudíž bezcenné. Z toho vyplývá, že vše jsou jen nekonečné variace vibrací, 
které jsou ovlivňovány nekonečným množstvím následných příčin a důsledků a samotný 
tvůrce může být jen součástí něčeho mnohem většího. Nebo to může být úplně jinak a 
přesně o tom mluvím. Co člověk, to představa a názor, a to se bavíme o ideálním stavu, 



kdy každý myslí sám za sebe. Díky těmto interakcím proměnných je zaručena neustálá 
změna, což je princip, na kterém funguje vesmír a vše v něm obsažené. Navíc je tady 
problém s časem, který není lineární – všechny časy probíhají současně a není žádné 
bylo, je a bude...jde jen o to, kde se zrovna nachází naše vědomí, ale to je jiné téma.
 
     I když jsem si vědom toho, že moje úloha v této virtuální hře je předem daná, vše je 
iluzorní a sloužící někomu, koho jsem sice součástí, ale tak nepatrnou, že ho nebudu v 
tomto způsobu bytí schopen rozpoznat, musím přiznat, že i tak mě ta nekonečná lidská 
komedie už nebaví. Já prostě nevěřím tomu, jak jsme dokázali za dobu své existence 
své životy degradovat na pouhé přežívání a předstírání. Proto se ptám, jsem sám, kdo to
vnímá takto absurdně?

     Jen dodávám, že je to jen a jen můj pohled a pocit a nečekám, že by to kdokoliv cítil 
stejně, i když vím, že  podobnost vnímání a následných pocitů a emocí dalších 
pozorovatelů není vyloučena.

     Než budete pokračovat ve čtení, na chvíli se zamyslete nad tím, jakým způsobem si 
vytváříte názory, hodnocení, pocity a emoce vůči svému okolí, jaká jsou vaše pravidla či 
kritéria pro tento způsob chování a kolikrát jste se už zmýlili jen proto, že jste použili 
obvyklé vzorce chování a nevnímali, nebo nechtěli vnímat svůj šestý smysl - intuici – 
instinkt - srdce. 

      Ať už to přijmete nebo ne, faktem je, že lidé jsou na všech úrovních systémové 
hierarchie stejní, mají stejná těla, tělesné funkce, genetiku, tělesné pochody, způsob 
rozmnožování a učení, stejné chyby, slabiny, nedostatky, potřeby, jsou nemocní, stárnou 
a umírají. Všichni lidé jsou prostě a jednoduše v základu stejní a jediné, co je odlišuje, 
jsou jejich priority. Není tudíž žádný důvod považovat kohokoliv za něco víc jen proto, že 
má prodloužené jméno o akademické tituly a víc hmotného majetku než druhý. 
Neexistuje nic jako královská linie, vyvolenost nebo nárok. Všichni vládci se na svá místa
dohrabali násilím a krutostí. Byli a jsou posedlí mocí a sebou samými, tudíž byli a jsou 
nemocní a jejich porucha se nakonec vždy projevila a dodnes projevuje v násilí proti 
,,poddaným“ a ne zřídka i proti svým. Dochované zmínky většinou mluví jen o jejich 
kladných vlastnostech, a je to logické – hanit svého vladaře není zrovna efektivní 
taktikou přežití. Navíc pohled jednoho ustrašeného pisálka nemůže ani vzdáleně přiblížit 
povahu a charakter popisovaného. Už vás někdy napadlo, proč se člověk v přítomnosti 
těchto bohatých a mocných cítí tak zvláštně? Proč se vždy dostaví to lehké vzrušení v 
podobě šimrání v žaludku, chvění, pocení a návalů do hlavy? Za ty tisíce let nás páni 
naučili, že majetek a moc nás podvědomě vedou k projevování úcty, pokory, 
podřízenosti, odevzdanosti a nahlížení na ně jako na polobohy – královskou elitu.  Jsme 
systematicky programováni myslet tak, jak to vyžaduje daná situace a stav, a protože 
daný stav a situace jsou odjakživa hierarchicky neměnné a jsou postaveny na odmítání 
všeho, co je v rozporu s nimi samotnými, stal se pro nás daný způsob existence 
dogmatem. 

   Moje psaní může působit jakkoliv, třeba dojmem zakomplexovanosti z vlastní 
neschopnosti se prosadit a uspět. Proto brojím proti systému, jeho představitelům, 
přisluhovačům a vůbec všem, kteří se dokázali jakkoli vydrápat nahoru, nebo si to aspoň
myslí, protože každý z těchto Hujerů za sebou zanechal zklamání a bolest, kterou 
většina, včetně nich samotných, dnes a denně zažívá. 
   Bohužel všem jedincům, kteří o mně ví více nežli já sám, musím sdělit, že opak je 



pravdou - už jsem na okamžik uspěl a vůbec mě to neuspokojilo - naopak – všechny 
výhody, které mi tzv. úspěch přinesl, mě jako bytost následně degradovaly na pouhou 
oběť  těch, kteří byli ještě úspěšnější. Stal jsem se otrokem, který musí držet neustále se
zvyšující pracovní nasazení, aby si udržel svůj kýžený společenský kredit a vše, čím se 
obklopil v bezpečí a funkční. 
   Peníze mi zvedly ,,sebevědomí", utlumily empatii a soucit, přinesly nové ,,kamarády“ a 
úplně mě odtrhly od mé přirozenosti a těch opravdových lidí, kteří se pro mě stali jaksi 
neviditelní. Pýcha předchází pád, a tak jsem nakonec padl. Dobře mi tak a díky zato. 
   Jsem poučen a vděčen za lekci, která přišla včas a vrátila mě zpět na zem, kam 
patřím. Vše mělo svůj účel a já dostal to, co je mnohým odepřeno – pochopení. Ne, 
nejsem osvícený, jen mám jasno v tom, co chci a jak toho dosáhnout a nemá to nic 
společného s kultem sobeckosti, odtrženosti a soustředění se na střed vlastní řiti, 
kterému se oddává většina pomateného světa. Netoužím po majetku, moci, úspěchu, 
slávě a všech těch blyštivých tretkách, které pro mnohé znamenají víc než jejich duše. 
Ne, nedal jsem se ani na žádnou dogmatickou duchovní cestu, která nás především 
zbaví opravdové sounáležitosti, přirozenosti, majetku, soucitu, soudnosti a hlavně 
svobody, ale o tom někdy jindy. 
    Existuje řešení, které by zametlo s většinou světových problémů a které se ve 
všemocných médiích nedozvíme, protože je v přímém rozporu s konzumem a trvale 
udržitelným růstem, na kterém je vše založeno. Uskromnit se, nebýt rozežraný, chamtivý
a chtivý - to je to řešení. Pokud to dokážeme, bude v rozumné míře a pro spokojený 
život všeho dostatek. Už nebudeme mít nikdy málo času, neutečou nám okamžiky, které 
se nedají vrátit nebo nahradit, možná si vzpomeneme na opravdovou svobodu, kterou 
jsme zažívali jako děti, možná si i všimneme jeden druhého, že žijeme a když se podaří, 
tak i toho, že jsme umřeli. Stojím na zemi, dívám se a vidím, co vidím. Nedokážeme to.

   Potkal jsem se s mnoha lidmi nejrůznějších profesí a úrovně úspěchu a pravidlo zní: 
,,Ten, který svým umem vyniká, nepotřebuje sobě ani jiným nic dokazovat, a proto může 
zůstat skromný a klidný.“ Naopak, čím větší lejno, tím větší smrad a humbuk kolem, aby 
si ho vůbec někdo všiml.    
    
 Jeden mně kdysi blízký člověk mi s opovržením řekl, že jsem idiot, když chci pochopit 
svoji existenci, protože jen pár lidem na celém světě se to podařilo. Tak nevím. Jak přišel
na to, že jich je jen pár, že opravdu pochopili, co měli a že všichni mají stejné-jednotné 
pochopení? Jakoby chtěl, aniž by si toho byl vědom, abych se nikdy ani nepokoušel 
pátrat po hlubším smyslu toho či onoho. Možná to souvisí s tím, jak starou duši člověk 
má, jak je jako bytost naladěn - tzn. jak vysoké frekvence vnímá, kam ho jeho vnímání 
vede a především strachem, že někdo v jeho blízkosti bude mít aspoň snahu a on by jí 
měl mít také, ale nechce, nechce odpovědnost za sebe a své konání, nechce se zabývat
vědomím, nevědomím ani svědomím. ON si chce užívat hlava nehlava, oddávat se všem
slastem a požitkům bez ohledu na to, kde se berou a hlavně nechce přijít o tu největší 
vymoženost v podobě strachu, který je poskytován každému a vždy a je taky každým a 
krutě zaplacen, protože jinak by za sebe nenechal nikdy a nikoho rozhodovat, nedal by 
si zakazovat to, co je všem na této zemi poskytnuto zcela svobodně a přirozeně, neplatil 
by za to, co je všech a zároveň nikoho, nenechal by se omezovat v pohybu a názorech –
jednoduše by si nenechal vládnout.
     Ale to, že to tak je, a je to naprosto normální v případě drtivé většiny lidí dokazuje, že 
tento člověk je pouze a bez jeho vědomí naprogramován stejně jako všichni jemu 
podobní otroci, kteří jsou na tento svůj odevzdaný a podrobený život hrdí a pyšní, 
protože patří mezi většinu a ta jde přece vždy správnou cestou. Ne, většina nemusí mít a



taky nemá nutně pravdu a historických důkazů, stejně jako těch soudobých, je všude 
nepřeberně - stačí se odpojit od televize a dalších nástrojů určených k vymývání už tak 
zdevastovaných mozků a podívat se pravdě do očí s otázkou ,,Toto je moje cesta a 
smysl mého života?“ Pokud se na okamžik zamyslíte nad všemi možnostmi, které nám 
Země zdarma nabízí a poskytuje a srovnáte to s tím, co děláme, kde a na jaké rozloze 
se aktivně pohybujeme, co musíme udělat proto, abychom si mohli něco koupit za 
pomalované papírky, kterým říkáme peníze (toto slovo je v naší civilizaci 
nejfrekventovanější) a pak si srovnáte své skutečné potřeby s potřebami, které vám 
vnucují média skrze umělce, církve, ekonomy, politiky a jiné systémové kašpárky, kteří 
jsou za toto oblbování dobře zaplacení a jsou vnímáni jako celebrity, tak zjistíte, že být 
soběstačný není zas až tak nedosažitelné a oni to vědí, proto jsou ve svém umění lhát 
nedostižní. Dobrovolně, snad z naivnosti, jsme přistoupili na peněžní systém, který nás 
po celou dobu jeho existence pouze a jen okrádá, obelhává, podráží, vydírá a straší. 
Přestože účast na něm je založena čistě na naší dobrovolnosti a následné oddanosti, 
držíme se ho jako jediné možné alternativy - je to pro nás ikona, které obětujeme celý 
život - ten si totiž musí každý otrok odpracovat pro svého pána, a to vše jen proto, aby 
se toto hloupé světové, ekonomické, třídní a sociální uspořádaní udrželo naživu. 
Neustále slyším od mladých lidí, že je to tak správně, že nám musí někdo vládnout a 
bylo to tak vždy, tak proč o tom pochybovat, proč se to snažit změnit, když to funguje? 
Funguje? Pane bože, kde takový názor asi vzali? Pokud by tak, jak funguje tento svět, 
měla fungovat příroda, která je  na  rozdíl od nás ke všemu ještě nezávislá, byla by 
okamžitě mrtvá. Lidé jsou jediným problémem na tomto světě, jediní strůjci všeho zla a 
jediným skutečně životu nebezpečným virem. Vše ostatní je proti nám inteligentní a 
srovnané se svojí úlohou a bytím. Nemusím nijak dokazovat to, co jsem právě napsal – 
všechny důkazy jsou volně přístupné v každém okamžiku a na všech myslitelných 
místech, kde operuje člověk. Chce se někdo ohánět vědou a pokrokem? Opravdu? 
Dopravní prostředky jezdí stále na ropu, elektřinu vyrábíme z větší části v tepelných 
elektrárnách spalováním fosilních paliv, na zem sypeme jedy, plísně a viry (chemtrails), 
geneticky modifikujeme, zamořujeme - umírá stále vice zvířat a také umírá stále více lidí 
na banální choroby, které jsou ,,léčeny“ chemikáliemi, které v konečném důsledku 
vedlejších účinků zabijí více lidí než všechny nemoci dohromady. Celé fungování je 
založeno na neustálém růstu a spotřebě, proto vyrábíme věci, které jsou nefunkční, 
jedovaté a nepoužitelné.... následně se obelháváme a podrážíme jen proto, abychom si 
je byli schopni vzájemně prodat a nakonec se od soudruhů vědců, kteří sice, vyjma 
hraček a jiných blbostí, nic převratného neobjevili a které přesto bereme jako bohy 
dozvíme, že v ničem nemají jasno, že neustále ,,předpokládají, že se domnívají a 
očekávají“...někdo chce tomuto říkat pokrok? Kde je selský rozum a důvtip? Děti jsou 
plněny informacemi, které jsou pro jejich životy bezcenné, jsou manipulovány a 
programovány smyšlenou a zkreslenou historií, politikou a uspořádáním, které se 
neustále proměňuje, mlží a obelhává...jsou vychovávány k poslušnosti, zodpovědnosti a 
oddanosti, ale ne ke svým rodičům, přátelům, sousedům, k lidem..., nýbrž ke svému 
pánu - státu a následné vděčnosti za to, že mu jí mohou projevit. Stát je ovšem tvořen 
všemi - především poddanými, což znamená, že bychom si měli všichni vzájemně 
projevovat úctu a respekt, což se rozhodně neděje. A proč? Protože stát je námi vnímán 
jako ,,někdo“, kdo stojí hierarchicky nejvýš – tedy ten, který v očích většiny ,,vládne“, což
je, jak sami uznáte, demagogie. Pokud této degeneraci, degradaci a mentální impotenci 
někdo říká pokrok, měl by být podle přírodních zákonů mrtvý, protože s tímto intelektem, 
či takto vyvinutou schopností sebe klamání, je nemožné v přírodě přežít, leč v lidské 
,,společnosti“ ano, prostě to jde, funguje to, a dokonce je to pro systém i prospěšné, což 



jen dokazuje, s jak vysokou úrovní inteligence systém zachází. Ano, jsou tady 
,,převratné“ technologie, ale ty nevymyslel člověk a můžete si o tom myslet své – ten, 
kdo se trochu zajímá ví, že vývoj probíhá skokově, což není ,,normální“. Na ,,obranu“ 
bílých plášťů musím říct, že jeden směr, ve kterém opravdu excelují, je vojenský 
průmysl, který i nám otrokům přinesl tak úžasné a životu prospívající vymoženosti v 
podobě genetických modifikací všeho a všech, technologie na řízení – ovlivňování 
počasí (HAARP), mikrovlnné trouby, aspartamu... a především tisíců vymakaných 
způsobů a zbraní k efektnímu zabíjení, což je jediný hmatatelný a prokazatelný pokrok, 
kterého lidstvo dosáhlo. Vše ostatní má opačný gard – jsme stále hloupější, chamtivější, 
línější, nepřátelštější, agresivnější, omezenější, nemocnější a hlavně bezcitnější a 
poslušnější, než tomu bylo kdysi a nemluvím o věku po Kristu. Byly zde civilizace, které 
uměly a znaly mnohem víc než my a důkazem jsou všechny viditelné divy světa a 
samozřejmě i archeologické nálezy, které jsou před námi tajeny, a že jich je! Bohužel se 
nikdo ani nepokouší přijít na to, jak vznikly, jakou měly funkci a co nám chtěli jejich tvůrci 
sdělit a když, tak místo přiznání, že vědci neví (tento stav je setrvalý), jsou těmi samými 
vědci vytvářeny stupidní teorie (jen proto, aby nepřišli o svůj draze získaný kredit géniů), 
které jsou pro selský rozum nestravitelné a které se snaží všemožně zamaskovat pravou
podstatu či další možnosti, se kterými věda nechce pracovat, protože hrozí provalení 
největšího tajemství, které je před námi skrýváno. To, že tu nejsme sami a nikdy jsme ve 
vesmíru nebyli, je pro celý systém největším problémem, protože v okamžiku, kdy by byl 
tento fakt veřejně přiznán, by ,,vládci“ ztratili veškerou moc – kdo by se po tom všem 
ještě zabýval nějakými penězi, ropou, chlastem, shromažďováním, budováním, stupidní 
televizí a samozřejmě církvemi, že? Bohužel poddaným to stačí, nevadí jim, že z nich 
darmožrouti dělají ještě větší hlupce, a tak je jim a hlavně jejich dětem úmyslně 
snižována inteligence odváděním pozornosti pomocí všudypřítomné megazábavy, ikon 
všech možných směrů a hlavně skrze školy vnucováním blbostí a nesmyslů, které 
přestaly platit v době, kdy byly svými akademicky vzdělanými autory předloženy jako 
jediné možné vysvětlení, což má za následek nejen snížení inteligence, ale taky snížení 
kapacity mozku a následnou neschopnost cokoliv dalšího pojmout. Proč bychom měli 
vůbec přemýšlet a zabývat se něčím, co by nás mohlo posunout o něco blíže k poznání, 
když už to za nás kdosi udělal, že? To, co by mohlo lidstvu opravdu prospět, třeba v 
podobě cca 4000 patentů na generátor volné energie ( z našeho omezeného 
Newtonovského pohledu na fyziku jde o nesestrojitelné perpetuum mobile), je před lidmi 
tajeno. Tento funkční přístroj, který na začátku 20. století představil největší novodobý 
vynálezce Nikola Tesla, jenž mu byl ukraden vládnoucí mafií rozjíždějící v té době 
megakšeft s ropou a který by jednou pro vždy vyřešil světový energetický problém, je 
zamknut společně s dalšími úžasnými vynálezy v sejfech psychopatických vlád a 
nejrůznějších tajuplných agentur a nikdy se to nedostane ven, protože by mohlo být 
otrokům lépe, a to není pro systém, který je založen na strachu, hlouposti a vydírání, 
žádoucí. S každým, kdo mě bude chtít přesvědčit o opaku toho, co jsem napsal, se rád 
setkám a vyslechnu argumenty, ale už teď je jasné, že jakkoliv inteligentní člověk 
pochopil, kde je zakopaný pes. Jsou tedy jen dvě možnosti, jak se k tomu postavit, ale již
teď vím, že drtivá většina sama sebe raději znovu ze strachu a pohodlnosti obelže, 
protože tak je to bez osobní účasti, rizika a odpovědnosti, a to se do života počítá. 
Bohužel jen málo lidem je jasné, že může byt i lépe – ono totiž může být nejen lépe, ale 
mohlo by to i fungovat, ale nikdo to nezkusil, a proto nebudeme ani my, že? A já se 
znovu ptám, pořád málo? Ještě to nestačilo? Opravdu už toho všeho nemáte dost? 
Opravdu vám stačí těch pár hraček výměnou za svobodu? Opravdu se nechcete vyvíjet 
a růst? Opravdu nechcete poznat celý svět, zažívat tisíce zkušeností a poznání, a tím 



naplnit smysl svého bytí? Každý si chce hrát a taky to každý dělá, ale není hra jako hra. 
Svět je jedno velké hřiště a pro každého se tu něco najde - nikdo se nebude nudit a 
nikdo nebude mít potřebu nikoho okrádat, ubližovat, zabíjet, trápit a sužovat. Země patří 
všem a ten, kdo si jí jakkoliv nárokuje, je pouhý zloděj a lhář.  

   Dnes bych některým lidem z úcty k nim nepodal ani ruku, abych neurazil jejich ego, 
které dosáhlo vesmírných rozměrů, i když vím, že za to nemohou – mají mladou duši a 
vše vidí jen ze svého sobeckého pohledu. 

   Už se nesnažím nic pochopit z hlediska společnosti a mojí role v ní. Je to svět bez 
rovnováhy, postavený na iluzích a jejich tvůrcích. Nechci být její součástí tak, jak chce 
ona a nechci hrát podle pravidel, která jsou zvrácená, postavená na hlavu a v rozporu se
všemi, kteří se jim podvolí. Už neumím snášet to věčné předstírání, faleš a zákeřnost pro
pár třpytivých ,,výhod“, které mi mají dát pocit veledůležitosti a namasírovat moje choré 
ego. Už se nechci každý den probouzet s pocitem zbytečnosti, nemohoucnosti a strachu 
ze zvrhlosti kohokoliv, kdo má momentálně moc a chuť zahrát si se mnou ruskou ruletu, 
ve které budu jediným hráčem, protože to tak chce a může. Nechci celý život zasvětit 
otročení pro blahobyt  těch, kterým nakonec zaplatím i za likvidaci svých ostatků. 
Nebudu pořád poslouchat, co je pro mě dobré, správné, nutné, prospěšné a 
nevyhnutelné,  když je to dobré, správné, prospěšné a hlavně nutné jen pro toho, kdo se 
mi snaží sebrat sebeúctu, svobodu a udělat ze mě nástroj vlastního prospěchu a 
potěšení. 
   Budeme se pořád schovávat za své prachy, postavení, baráky, auta, bazény, tituly, 
legální drogy či jiné úniky z této reality? To je ,,ten“ smysl života? Já jsem docent doktor 
inženýr s bourákem za tři mega a co jsi ty, ty limitovaná socko?!  No, tak jak každý chce, 
ale já kálím na všechny ty velectěné zlodějské šmejdy a jejich koupené tituly, co jim jen 
prodlouží vizitku a navodí tak pocit  respektu a důvěry ještě větších přizdisráčů a řitních 
alpinistů, na infantilní či dementní politiky,  jejich ,,zákony" dělané na objednávku 
všudypřítomné vládnoucí mafie, které platí jen, když se to zrovna někomu hodí, ale jinak 
jsou v případě otroků nevymahatelné, na všechny ty úctyhodné zástupce jurisdikce, kteří
se tváří jako svaté obrázky, ale rozhodují vždy ve prospěch peněz a moci, na právnickou
sebranku, která nás hlupáky musí poučovat o našich povinnostech a neexistujících 
právech, vychovávat nás a vodit za ručičku skrz ,,právní"  žumpu, ve které se nevyzná 
vůbec nikdo, na všechny parazity a darmožrouty samoúčelné státní správy, která 
dokázala vytvořit pouze a jen obludné korupční prostředí v podobě dalších a dalších 
razítek, lejster a ve své podstatě nedělá nic jiného, než že hází svým chlebodárcům 
klacky pod nohy a užírá ze společného krajíce bez toho, aby udělala cokoliv dobrého, na
bobtnající represivní složky, které chrání jen mafiánské a jiné vlivné šmejdy a jsou jejich 
prodlouženou výkonnou rukou neustále posilující svých pravomocech ve snaze udržet si 
převahu – nad kým vlastně? Nad těmi, kteří je živí? Pokud patříte mezi ty šedé myši – 
hrdé otroky -  položky v systému, které považují své otroctví za povinnost  a svoji 
nezlomnou vůli udržet to málo, co mají za hrdinství s neustále se opakujícím a jediným 
odůvodněním všeho, co konáte a čím jste ,,musím živit děti, manželku, platit složenky, 
leasing, hypotéku, studia, Vánoce, dovolenou...“, měli byste se už konečně zastavit a 
zamyslet nad tím, je-li to přesně ono, co jste od života čekali. 
   Jsme frustrováni vlastním strachem a nemohoucnosti cokoliv udělat se svým životem 
tak, aby nás ráno při pohledu do zrcadla nenatahovalo a paradoxně se vybíjíme na těch, 
které živíme a používáme je jako štít před vlastním strachem, vědomím a svědomím.   
   Vím, že většina poddaných je vydíratelná, protože to tak systém narafičil a my se chtě 
nechtě s přispěním vlastní chamtivosti, hlouposti a naivity chytli do pasti dluhů, 



povinností a společenské odpovědnosti. Nevím ale, proč se tomu nechce nikdo postavit 
a změnit tenhle otřesný způsob čekání na smrt. Šmejdům jsme vybudovali jejich 
bohatství a impéria, udělali jsme je mocnými a dosadili na nejvyšší existenčně 
neotřesitelná místa ve společenské hierarchii. Máme je za bohy - nadlidi - a naše 
vnímání jejich existence hraničí s fanatismem. Jsou v pozici, že mohou vše a veřejně, a 
přesto na ně nikdo neukáže prstem a bez váhání a s hrdou spravedlností je neoznačí za 
zloděje či vrahy. Svět není o ničem jiném než penězích a jejich získávání jakýmkoliv 
způsobem či prostředkem. Žijeme jen pro ně, vše na ně přepočítáváme, jsou naší 
modlou a cílem, a ačkoliv se teď už téměř všichni nedobrovolně účastníme tohoto 
sadomasochistického procesu, neuděláme nic, co by nám vrátilo hrdost a sebeúctu, o 
které jsme přišli v okamžiku, když jsme zavřeli hubu a srovnali krok, protože by mohlo 
být hůř. Přitom nemusíme chodit do ulic cinkat klíči, provolávat hesla, nebo něco ničit a 
nechat se mlátit. Přesně to od nás systém očekává a je na to připraven. Nikdo nemusí 
nikam chodit, riskovat, že bude viděn a slyšen a následně demokraticky potrestán. Pro 
začátek se stačí neúčastnit voleb, protože nikdy nesplní to, co deklarují, což je 
důkazem, že vše je lež jako věž – tudíž je to amorální, a proto se toho nechci a nemohu 
jako slušný člověk účastnit. Tak skončí ta nesmyslná a nekonečná fraška staronových, 
mnohonásobně převlečených a mnohobarevných znovu-zvolených zástupců lidu, kteří 
hrají pořád jednu a tu samou hru na chytré, co slibují a blbé, co věří. Je nutné začít 
ignorovat všechny nesmyslné zákony, vyhlášky, zákazy a příkazy, které jsou tu jen proto,
aby nám ztížily už tak nesnadný život, přestat kouřit, chlastat, brát si půjčky - třeba kvůli 
těm ne zas tak šťastným a veselým... a hlavně omezit spotřebu ropy. Pak se ukáže, kdo
koho vlastně potřebuje! Systém je životně závislý na příjmových položkách z legálních 
drog, paliv a energií, které z nás dostává díky strachu a naši hlouposti či lenosti. Ano, teď
si většina říká ,, Ale to potom z toho života už nebudu mít vůbec nic..“  Ano, nebudete! 
Jsou to totiž jediná potěšení, která nám nebyla milostivě odepřena, která nám systém 
nabídl a my jsme je s poklonkováním a vděkem přijali. Chytře vymyšleno, velký bratře! 
Za huntovaní těla i mysli poctivou a ,,smysluplnou“ prací pro tebe, která mi vezme půl 
toho nejlepšího života, se mi dostane následné odměny v podobě spalování libovolného 
množství ropy a především konzumace legalizovaných jedů, která je následným 
pokračováním destrukce mého těla a mysli po pracovní době a často i během ní. Za 
prodej těchto komodit systém obdrží drtivou většinu prostředků potřebných ke své 
stabilitě a pohodlnému parazitování. Zaslouženého odpočinku se nedožiju – jak se říká 
- ,, když do důchodu, tak mrtvý “. No, a jestli budu mít tedy to ,,štěstí“  a nakročím do 
poslední etapy ve všech směrech pro mě omezeného bytí, tak mi velký bratr laskavě 
vyměří almužnu a připraví mě na prožití ,,důstojného" stáří – nakonec mi ale přes 
všechny sliby nevrátí ani korunu z toho, co jsem do něj za celý život vložil z daní, 
poplatků, pojištění, připojištění a jiných zlodějských způsobů ožebračování chudých, 
protože mě před zúčtováním dostihne hojnost celoživotního užívání chlastu a cigaret  -  
jediného potěšení, které mi zákonem dopřál a draze prodal. Máš to, bratře, fakt dobře 
spočítáno. V opačném případě pozor! Za to, že si dovolím neumřít, a protože jsem se 
nedokázal během života prosadit a na úkor ostatních si nenahrabal a ještě mám tu 
drzost chtít zaslouženě odpočívat, máš pro mě připravený poslední a definitivní trest – 
důchod.     

   Peníze nejsou pro systém cílem, ale prostředkem, jak dosáhnout absolutní kontroly. 
To, co je pro tento systémový hnůj opravdovou hrozbou, je ignorace všeho, na čem je 
postaven a čím nám vymyl mozky, tak ne abychom něco udělali, protože by mohlo být 
lépe. To, co je, je jen proto, že to dovolíme. NIKDO nepotřebuje k šťastnému životu 
vládce! NEPOTŘEBUJE!!!



   A když mluvím o otroctví, tak mluvím i o těch, kteří si myslí, že jsou ve vatě, že mají 
dost na to, aby byli nezávislí. Jak naivní. Cožpak vám ta ,,pravdivá a nezávislá" média 
denně neukazují, jak snadno může každý o všechno přijít, aniž by se jakkoliv provinil? 
Jste si vy, kteří už ani nedáváte pozor, máte přece prachy, tak co se vám může stát, jistí, 
že na vás nikdo nemá a nemůže? Kolik z vás, kteří se dnes válíte v saténovém 
povlečení, má něco jisté? Nezapomeňte, že všechno co máte, včetně vás, patří vašim 
pánům - tak to vždy bylo a je. Jen jste coby ,,podnikatelé“ dostali možnost namasírovat a
namotivovat ostatní otroky k ještě lepším výkonům, tak se netvařte jako mistři světa a 
nepohrdejte těmi, kteří vás udělali bohatšími, protože bez nich byste byli jimi. Každý ví, 
jak přišel ke svému majetku a každý taky s tímto bude muset žít a umřít, i když si teď 
většina říká, že je to to poslední, čím by se trápil, hlavně, že mám. No, tak hlavně že 
máte. Až jednou každý pochopí, a na konci se to stane každému, že existují dvě strany 
mince, nastane ráj na Zemi, ale to se samozřejmě nestane. Ne, že bych lidi podceňoval -
naopak, jsou opravdu schopni všeho... a prachy jsou prachy, že? Léčba je přitom 
jednoduchá. Když budu myslet jen na prospěch druhých, dostane se mi tolik pomoci, 
pozornosti a přátelství, kolik je lidí na světě. Opačně to funguje tak, jak to funguje. 
Samota, nedůvěra, strach, bezohlednost, zlomyslnost a především nekonečná lidská 
tupost ověnčená zlatými kreditkami, která prostoupí vše, čeho se byť jen náznakem 
dotkne. 

   Ne, nejsem mizantrop, jen mi už došla trpělivost a falešná morálka, která mně má 
zabránit v tom, abych říkal otevřeně bez skrupulí a fabulace své názory a pocity. Nevadí 
mi, že mě budete dehonestovat, urážet a nenávidět za to, že jsem nahlas řekl to, co si 
ostatní ze strachu jen myslí. Na pomluvy a urážky jsem si za těch několik desítek let 
života v téhle báječné společnosti dávno zvykl. Současně ale vím, že to ve vás zanechá 
stopu a časem možná i ... 

  Chci se pochopit, smířit a najít cestu. Jediné, co jsem zatím našel, je zmatený zástup 
zubožených zotročených duší, které nechápou nejen mě a svět ve kterém žijí, ale ani 
sebe. Přesto mě táhnou k sobě do jejich fantaskního bytí, ve kterém se přeci jednou vše 
a samo od sebe obrátí k lepšímu – no fakt jako... Jejich naléhání je tak silné a mučivé, 
jak je přesvědčivá jejích důvěra v systém a jeho neexistující jistotu, na kterou se mě 
snaží nalákat. Každý, kdo jde vlastní cestou, je pro ně připomínkou individualismu, 
odvahy a schopnosti se postavit - taky by to moc chtěli, ale jsou příliš daleko od své 
vlastní cesty a na návrat k ní už nemají sílu a především odvahu. Raději tedy budu sám 
a pravdě do očí než s těmi, co mají bolavá srdce, ustrašené duše a křečovitý úsměv na 
rtu, a tak odolávám a jdu svou vlastní cestou. Občas na ní potkám stejné zbloudilce se 
stejným rozhodnutím a vidinou něčeho, co ani sami neumíme vidět, ale víme, že to 
existuje -  změnilo to náš směr. Nevím, jak poznat jejich pravost, jak je rozeznat od 
systémových naháněčů, tak se raději nezastavuji a neohlížím. Půjdu tak daleko, kam se 
ani sám sebeklam neodváží a jestli už nebude cesty zpátky, potom dobře mi tak. 
Konečné rozhodnutí je to, které stále čeká a je jen moje. Toto privilegium nemůže ze mě 
nikdo sejmout, nejde mi odepřít ani popřít. Máme ho všichni a oni to vědí.

   
Lidský svět zešílel a nikdo není ochotný s tímto šílenstvím přestat.      

                                                                                                                       mvv


